
Vragen halfuur raadsvergadering 16 juni 2020

GroenLinks
Bestrijding Eikenprocessierups

We zijn goed bezig met het versterken van de biodiversiteit in Houten.
Helaas merken we dat nog niet alle uitvoeringsorganisaties op een goede manier te werk gaan. Zo 
was Rijkswaterstaat in de maand mei nog druk bezig met bestrijding met trekkers en vernevelaars met 
een biologische insecticide. Systematisch worden kilometers bomenrijen bespoten. En passant 
worden ook de groenstroken eronder en erlangs bespoten. Complete groene netwerken van lanen en 
bermen worden biologisch vernield. Het is schieten met een kanon met een clusterbom. Deze 
bombardementen vernietigen mogelijk de eikenprocessierups, maar ze vernietigen ook al het andere 
voedsel voor vogels, sluipwespen, vlinders en insecten die de vernevelingsaanslag overleven. De 
Vlinderstichting ontraad mede hierom deze methode. 
Onze vragen over dit onderwerp:

1. Is de gemeente Houten bekent met het feit dat Rijkswaterstaat op
grondgebied van de gemeente Houten met deze onvriendelijke methode werkt? 

2. Wil de gemeente er bij Rijkswaterstaat op aandringen dat deze
methode in Houten niet langer wordt gebruikt? (is verbieden mogelijk?) 

3. Kan de gemeente bevestigen dat Houten het gebruik van insecticide in
het openbaar groen zoveel mogelijk voorkomt / tegengaat?

 

CDA
Snelheid brommerkoeriers

In deze tijd is de dagelijkse maaltijdbezorging aan huis flink toegenomen.  Soms gaat dit met 
brommerkoeriers. Nu is het ons opgevallen dat er toenemende mate te heel hard wordt gereden met 
deze brommers op de fietspaden. Dat geeft bewoners en medeweggebruikers een gevoel van 
onveiligheid.

In 2011 weet ik dat er een convenant is gesloten met de ondernemers die maaltijden laten bezorgen, 
waarin afspraken zijn gemaakt over het rijgedrag van hun medewerkers. 

Vragen: 
1. Worden deze convenanten nog steeds gebruikt en worden deze ook met nieuwe 

bezorgdiensten in Houten afgesloten?
2. Bent u voornemens dat te snel rijden en ander onveilig rijgedrag opnieuw onder de aandacht 

te brengen van alle maaltijdbezorgers in Houten?
3. Hebt u al nagedacht over een mogelijke campagne?



ChristenUnie
Theater Aan de Slinger

In het AD regio Utrecht gaf onder andere de directeur van ons Theater ‘Aan de slinger’ het 
noodsignaal af dat de provincie Utrecht de kleinere theaters (Houten en Zeist al voorbeeld) uitsluit van 
subsidie.
De ChristenUnie heeft daarover de volgende vragen;

1. Is het college op de hoogte van de subsidiemogelijkheden vanuit de provincie Utrecht voor de 
cultuursector?

2. Is het echt zo dat alleen de grotere theaters in aanmerking komen extra subsidie? Dat kan 
toch niet waar zijn.

3. Is het college bereid om contact te zoeken met de provincie en te pleiten voor steun aan ook 
de kleinere theaters zoals we in Houten hebben?


